
LATVIJAS MĀKSLAS AKADĒMIJAS 

PADOMES SĒDES PROTOKOLS  

Latvijas Mākslas akadēmijā un Zoom platformā, plkst.16:30 

Rīgā, 2024. gada 27.martā          Nr.48 

Sēdi vada: LMA padomes priekšsēdētājs Valts Ernštreits.  

Sēdē piedalās LMA padomes locekļi: Zane Čulkstēna (attālināti), Ints Dālderis, Dita Rietuma, Arnis Rītups; 

LMA rektors Kristaps Zariņš, prorektors Andris Vītoliņš, prorektore Antra Priede, prorektore Agita Gritāne.  

Uzaicināti: Dainis Lesiņš, LMA Ētikas komisijas vadītājs, Jānis Gailītis, LMA Attīstības un komunikācijas daļas 

vadītājs. 

Sēdi protokolē: LMA padomes sekretāre Sanita Muceniece. 

 

DARBA KĀRTĪBĀ:  

1. Slēgtais jautājums (padomes locekļi). 

2. LMA  precizēta budžeta apstiprināšana (Agita Gritāne, K.Zariņš). 

3. LMA stratēģijas ieviešanas plāns (K.Zariņš) 

4. Makerspace pamatbudžets 

5. Latvijas Mākslas akadēmijas Maksas studiju vietu cenrādis (Agita Gritāne) 

6. LMA telpu īres cenrāža izveide (Andris Vītoliņš) 

***IZRAKSTS*** 

1.jautājums. Slēgtais jautājums 

2. un 3.jautājums. Precizēta budžeta un stratēģijas ieviešanas plāna apstiprināšana 

Padome vienojas funkcionālo budžetu un stratēģijas ieviešanas plānu pēc pamatīgākas iepazīšanās ar to 

apstiprināt nākamajā sēdē 9.aprīlī.  

4.jautājums. Makerspace pamatbudžets 
Padomes priekšsēdētājs informē par identificētu problēmu Makerspace projektā – pietrūkst pārskatu par 

infrastruktūru, par telpu funkcionālo pārdalīšanu pēc Makerspace darba uzsākšanas 2025.gadā.  

Sēdē tiek pieaicināts Jānis Gailītis, LMA Attīstības un komunikācijas daļas vadītājs, klātesošo informēšanai 

par Makerspace ieviešanas gaitu.  

Padome secina – pēc situācijas apzināšanas par Makerspace projekta attīstību Kultūras ministrijai tiks nodota 

informācija, ka no 2025. gadu ēkas uzturēšanai nepieciešamie papildus līdzekļi 0.5 milj. apmērā LMA rīcībā nav.  

 

5.jautājums. Maksas studiju vietu cenrādis 

Saņemts LMA Maksas studiju vietu cenrāža saskaņojums no Studējošo pašpārvaldes. 

Padomes locekļi balso par LMA maksas studiju vietu cenrāža apstiprināšanu: “Par” – 5; “Atturas” - nav; “Pret”- 

nav. 

Maksas studiju vietu cenrādis apstiprināts vienbalsīgi. 

 

6.jautājums. LMA telpu īres cenrāža izveide 

A.Vītoliņš iepazīstina ar ierosinājumiem Standartizētajam īstermiņa nomas maksas cenrādim.  

Padome vienojas, ka telpu īres cenrādis ir apstiprināms un publicējams LMA mājas lapā atsevišķā sadaļā ar 

pievienotu frāzi “Saskaņā ar MK noteikumiem Paredzami precizējumi un izņēmumi” un populārāko 3 telpu 

fotogrāfijām. 

Nākamās LMA padomes sēde tiek noteikta 9.aprīlī plkst.16.00. 

Sēde slēgta plkst. 18.10. 

Sēdi vadīja:   V.Ernštreits                    

Sēdi protokolēja: S.Muceniece, padome@lma.lv 

mailto:padome@lma.lv

